
Vážení Pcheráci,
od mého odvolání z funkce sta-
rosty uběhly více než dva měsí-
ce.  Nemá cenu dále rozpitvávat 
obecně známé důvody proč, 
kvůli čemu, kvůli komu, komu to 
prospěje… Odpovědi už lidé znají, 
znají je z obou táborů zastupite-
lů a je na každém, jaký si na to 
udělal názor. Skutečností je, že 
kolegové ze Sdružení nezávislých 
převzali vedení obce a s ním na 
sebe vzali i odpovědnost za dění 
věcí veřejných. Pchery JINAK se 
staly opozicí a jednotliví zastu-
pitelé mají volnou ruku, do jaké 
míry budou jednotlivé kroky no-
vého vedení podporovat či upo-
zorňovat na případné nedostatky 
a pochybení. Já osobně necítím 
vůči novému vedení žádnou 
zášť, využilo jen situace v našem 
uskupení. Jediné, co mě mrzí, 
je, že nemohu osobně dotáhnout 
tu spoustu rozdělané práce….     
Přeji Pcherám vše dobré.
S úctou Bc. Marcel Miška                 
(od 31.10.2018 do 27.6.2019 starosta 
obce Pchery)

Vážení Pcheráci,
dovolte mi krátké ohlédnutí za 
činností Školské a sociální komise 
obce Pchery. Po dobu několika 
měsíců její existence se nám po-
dařilo navázat spolupráci s míst-
ní MŠ a ZŠ. Potěšil nás zájem 
vedení obou školských institucí 
o spolupráci a ochota realizovat 
společné akce. Podle velmi pozi-
tivní odezvy pcherských občanů 
se podařilo uspořádat „Setkání 
seniorů s dětmi MŠ a ZŠ“, kde 
děti potěšily svými vystoupeními 
dříve narozené Pcheráky. Velký 
dík patří pedagogům MŠ a ZŠ za 
skvěle nastudovaná představení. 
Senioři si pochvalovali i možnost 
vzájemně si mezi sebou popoví-

dat a my jsme se zase od nich 
dozvěděli mnoho zajímavého 
z historie naší obce.  
Komise se věnovala seniorům  
i formou návštěv u nich doma 
při příležitosti jejich významného 
životního jubilea. Za obec předá-
váme nejen přání, ale i drobnou 
pozornost. Vše je zaznamená-
no v kronice obce. Díky ochotě 
paní T. Šlesingerové byla kronika 
zpestřena i malbou. Nejstarší 
obyvatelka obce, paní Vaštová, 
má v kronice i svou fotografii.
Vytvořením webové stránky a fa-
cebooku komise jsme informovali 
občany o naší činnosti, v nejbližší 
době jsme zde chtěli také uveřej-
ňovat užitečné informace  
a zajímavosti z oblasti sociální  
a školské. Zároveň dát tak mož-
nost občanům vyjádřit zde svá 
přání a návrhy. V rozhovoru s ob-
čany jsme byli příjemně překva-
peni, že televizní seriály nejsou 

tak upřednostňovány, jak si 
myslíme, ale důležitá je potřeba 
aktivně žít a potkávat se.  
Dovolte, abych v tomto příspěv-
ku poděkovala žákům  
a pedagogům ZŠ za skvěle při-
pravenou školní akademii, která 
mě nadchla. Tak nápaditá  
a skoro profesionálně předvede-
ná „čísla“ žáky jednotlivých tříd 
se vždy nevidí - díky!
Pro děti, mládež a dospělé 
chceme i nadále pracovat  
a podporovat komunitní život 
v naší obci. Věřím, že plány, 
které jsme měli do budoucna, 
se podaří zrealizovat, protože 
vedení obce je jistě nakloněno 
tomu podporovat ve Pcherách 
aktivity pro děti, mládež a seni-
ory a společně prožitými chvíle-
mi vytvářet prostor pro vzájem-
né poznávání, komunikaci  
a dobrou atmosféru v obci.  
PhDr. Daniela Krausová

Mateřská škola
Vážení spoluobčané a přátelé školky,
ráda bych touto cestou poděkova-
la zaměstnancům obecního úřadu, 
jmenovitě Františkovi, Zdeňkovi 
a Petrovi, za jejich skvělou prá-
ci, kterou během letních prázdnin 
v mateřské škole odvedli. Moc děkuji 
samozřejmě paní starostce a zastu-
pitelům, že nám je dali k dispozici a 
nemálo nás i jinak podpořili.  Budova 
školky je stará, mnoho let se bohužel 
nezvelebovala a musíme postupo-
vat dle našich možností. Takže mám 
velkou radost z toho, že jsme letos 
po prázdninách zase o kousíček dál. 
Chlapci nám pomohli vystěhovat a 
odvézt veškeré věci z půdy a sklepa 
nashromážděné pravděpodobně za 
minimálně 50 let. Dále opravili šatnu 
zaměstnanců a prádelnu, které byly 
z hygienických důvodů nevyhovující. 
Konkrétně tam postavili novou příč-

ku, opravili omítky, usadili nová větra-
cí okna, vymalovali, vyměnili zásuvky 
a světla. V celé budově dali do pořád-
ku osvětlení a provedli drobné opravy 
topení, zámků a nátěry (tady musím 
poděkovat i svému muži). Na školní 
zahradě provedli kontrolu a drobnou 
opravu herních prvků, posekali trávu, 
vyhrabali roští a ještě nám navozí 
nový písek. Vždy nám ochotně a rych-
le pomohli. Co se týče další rekon-
strukce ve školce, schody nám opravil 
jeden šikovný tatínek (děkuji, Pet-
ře), je vymalované schodiště a horní 
chodba (děkuji, Petře) a hlavně bude 
úplně nová, krásná a barevná koupel-
na Žabiček (děkuji, paní starostko). 
Všechny vás moc zdravím a těším se 
na setkání v novém školním roce!
Ing. Lucie Turanová, ředitelka MŠ 
Pchery

Základní škola
Prázdniny skončily, začíná nový školní 
rok. Všem žákům proto přeji šťast-
ný vstup do nového školního roku 
2019/20, hodně úspěchů, radosti  
a dobré nálady v celém jeho průbě-
hu. Všem zaměstnancům chci popřát 
hodně spokojenosti, pohody v osob-
ním životě i ve škole, mnoho energie, 
elánu a hlavně pevné zdraví. Rodičům 
chci vyjádřit poděkování za spolupráci 
a hlavně za důvěru, kterou vkládáte 
do naší ZŠ, když nám každodenně 
svěřujete to nejcennější - své děti.                          
                           Mgr. J. Landová
Chtěla bych touto cestou také podě-
kovat zaměstnancům OÚ Pchery panu 
Moravcovi, panu Novému  
a panu Choutkovi za jejich vstřícnost 
a ochotu, se kterou v případě po-
třeby pomohou při opravách a úpra-
vách budovy školy a jejího okolí.                                                                                                                                           
            Mgr. J. Landová, H. Mertlová

OKÉNKO PRO ZASTUPITELE

NOVINKY Z PCHERSKÝCH ŠKOL

   Svaz tělesně postižených navštívil v červnu lázně Libverda. Rekon-
dičních lázní na zkoušku si 18 účastníků opravdu užilo. Mimo lázeň-
ské procedury stihli ještě navšívit všechny turistické zajímavosti v 
okolí. Nyní již přemýšlejí, kam se vydají příští rok. Foto Jaroslav Blažek
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